
Protokół Nr XXVI/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 30 grudnia 2008 roku 
 
 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie Pan         
Adam Mysiara, powitał Burmistrza, Sekretarza, Skarbnika, Komendanta Policji, 
Kierownika ŚDS, Dyrektora ZUK, radnych powiatowych, pracowników Urzędu, 
Sołtysów i radnych Rady Miejskiej. 
Stwierdził iż obecnych jest 15 radnych czyli ustawowy skład rady. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jana Wiencka. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- zgłosił wniosek o wykreślenie z porządku obrad pkt. 7 uchwała w sprawie 
Regulaminu wynagradzania nauczycieli z uwagi na to, że wchodzi w życie zmiana 
ustawy a nie można się jeszcze na nią powoływać, w tym punkcie proponuję przyjęcie 
uchwały w sprawie powierzenia w administrowanie ZUK lokalu w Krzcięcicach. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Radny Z.Sobota 
- w związku z tym że poprosiliśmy rodziców dzieci z Zielonek proszę o przesunięcie 
tego punktu o zamiarze likwidacji Filii SP w Zielonkach jako pkt. 5 aby nie musieli 
czekać do końca sesji. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Pan Przewodniczący 
- odczytał proponowany porządek obrad po wniesionych poprawkach: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o pracy Burmistrza za rok 2008. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Filialnej im. Franciszka 

Kamińskiego Komendanta Głównego Batalionów Chłopskich w Zielonkach. 
6. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 rok. 
7. Przyjęcie budżetu gminy na 2009 rok: 

1) odczytanie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem, 
2) odczytanie opinii Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 

Gminy, 
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 
4) dyskusja nad wniesionymi poprawkami, 
5) głosowanie nad projektem uchwały. 

8. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2009 rok. 
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9. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 
2009r. 

10. Wybór członków Kapituły ds. odznaczeń gminnych. 
11. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
12. Wolne wnioski i dyskusja. 
13. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
15 głosów – za 
Ad. 3 
Burmistrz odczytał sprawozdanie o pracy za rok 2008. 
Radny J.Strzelec 
- kwota z OPS i Wojewody na dożywianie jest zawrotna, jeśli 200 dzieci na wsi 
korzysta z dożywiania to jest źle. 
Pan Burmistrz 
- wszystkie dzieci będą dożywiane, nie odnoszę się do tego za co odpowiada Rząd, 
Sejm tylko to co my chcemy zrobić dla naszych mieszkańców. Nasze wysiłki 
zmierzają do tego aby ludziom żyło się lepiej na miarę naszych możliwości. 
Ad. 4 
Radny W.Tabor 
- proszę o 2 dreny przy I przystanku w Gniewięcinie i 1 przy skrzyżowaniu dróg 
powiatowej z gminną w kierunku Kaplicy, 
- proszę o dowiezienie piasku z solą na skrzyżowanie z Krężołami w razie potrzeby 
mieszkańcy sami posypią, 
- stwierdził że ogrodzenie przy Dworku jest wykonane fatalnie. 
Radny J.Strzelec 
- przy drodze Mstyczów – Karczowice spadła poręcz z mostu do rzeki, 
- czy rolnik prowadzący inwestycje może się ubiegać o umorzenie podatku? 
Wiceprzewodniczący Z.Gładki 
- uczulić służby drogowe aby na likwidację śliskości na jezdni. 
Radny Z.Sobota 
- jeśli szkoła w Zielonkach zostanie zlikwidowana prosimy o zapewnienie 
bezpiecznego odjazdu autobusów, zrobić zadaszenia przystanków, 
- czy można w Nr 1 zrobić mniej liczne klasy aby nasze dzieci dobrze się tam czuły, 
- na końcu Zielonek autobus nie ma gdzie zawracać, potrzeba utwardzić takie miejsce, 
- przy remizie gdzie dzieci wsiadają bardzo duże kałuże proszę o dowiezienie 
kamienia i wyrównać. 
Radny Z.Konieczny 
- czy jest możliwość zaplanowania wodociągu na kolonii Jeżów i Lipie, proszę o 
rozeznanie. 
Ad. 5 
Pan Burmistrz 
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- jest wiele uwarunkowań powodujących że dzisiaj proponujemy uchwałę o zamiarze 
likwidacji szkoły Filialnej w Zielonkach. Odbyły się 2 spotkania z rodzicami, 
nauczycielami, pierwszym warunkiem tej decyzji jest demografia. 
W roku szkolnym 2009/10 jeśli nie wejdzie reforma będzie 13 dzieci + 1 z Kazin 
2010/2011 – 13 
2011/12 – 13 
2012/13 – 8 
2013/14 – 11 
2014/15 – 8 
Bieżący rok jest takim gdzie możemy to rozwiązać bezboleśnie, bez szkody ludzkiej. 
Część odejdzie na emeryturę, pozostałych przejmie szkoła Nr 1 bez dodatkowych 
kosztów bo i tak kogoś musieliby przyjąć. Sprzątaczki jedna przejdzie do LO a druga 
do Nr 1. Przez 2 lata próbowaliśmy coś zrobić aby zmienić obwód szkoły. Pracownicy 
chodzili od domu do domu w Boruszowicach, Pawłowicach Zagaje ale ani jeden 
rodzic nie zgodził się na przeniesienie dziecka do Zielonek. Na 2008r koszty 
utrzymania tej szkoły 252.295zł w tym 32.000zł na wydatki rzeczowe. Plan na 2009 
rok to koszty 280.000zł. Budynek musi być zachowany i wspólnie zdecydujemy o 
przeznaczeniu, może na jakiś ośrodek kształcenia. O sposobie przeznaczenia musi być 
zgoda wsi z uwagi na duży wysiłek mieszkańców przy budowie szkoły. Oszczędności 
z tytułu likwidacji wyniosą ponad 190.000zł, w SP Nr 1będzie oddział „0” żeby nie 
rozdzielać starszych dzieci z młodszymi. Na razie są 3 szkoły w jednym budynku, po 
oddaniu Kompleksu zwolni się 1 sala gimnastyczna, będziemy chcieli powiększyć 
powierzchnię dydaktyczną. Dowóz tak zorganizujemy aby najmłodszych odwozić 
wcześniej. Dzisiejszy koszt dowozu starszych dzieci z Zielonek wynosi 512zł. 
W moim przekonaniu przeniesienie dzieci do SP Nr 1 będzie z dobrym skutkiem, 
będziemy starać się wypełnić Wasze postulaty, budynek będzie ogrzewany i 
zabezpieczony. Apeluję do Rady i rodziców aby przyjąć to rozwiązanie. 
Rodzic z Zielonek 
- czy dowóz do szkoły będzie razem wszystkie dzieci a przywóz młodszych 
wcześniej? 
- dzieci z samej góry muszą przejść przez całą wieś , czy nie może autobus 
zatrzymywać się w kilku miejscach? 
Pani A.Skiba 
- zajęcia rozpoczynają się o godz. 800 i wszystkie na tą godzinę będą przywiezione. 
Dyrektor T.Szwaczka 
- dzieci dojeżdżające mają tak plan ułożony, że wszystkie razem rozpoczynają zajęcia. 
Pani A.Skiba 
- na pewno autobus będzie się zatrzymywał w bezpiecznych miejscach ale nie pod 
każdym domem. 
Pan Burmistrz 
- miejsce wsiadania i wysiadania musi być bezpieczne, te sprawy będziemy 
rozwiązywać wspólnie, muszą być spełnione warunki postawione przez Policję i 
Komisję Ruchu Drogowego. 
Matka z Zielonek 
- jak liczne będą klasy? 
Pan Burmistrz 
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- jako samorząd nie możemy pozwolić aby klasy w mieście miały mniej niż 24 – 25 
dzieci ale w tych warunkach nie mogą liczyć ponad 30 uczniów, tu już rola Pani 
Dyrektor. 
Matka z Zielonek 
- my chcemy aby było 25 a nie ponad 30. 
Dyrektor T.Szwaczka 
- trzeba usiąść i wypracować taki model żeby był z korzyścią dla dzieci. 
Pan Burmistrz 
- nie będzie nic robione na przekór, musi być racjonalność, będziemy robić wszystko 
aby nie było w klasach ponad 30 dzieci. 
Pani A.Skiba 
- w 2009r do Nr 1 będzie dowożonych do kl I  47 dzieci w tym 4 z Zielonek, oddział 
„0” 36 w tym 1 z Zielonek. 
Radny J.Strzelec 
- konkretne pytanie do kl III będzie 9 osób i chcemy aby wszystkie były w jednej 
klasie. 
Pan Burmistrz 
- nie mogą być dzielone bo jest dowóz. 
Radny J.Strzelec 
- Burmistrz powiedział szczerze, że za parę lat pewna grupa ludzi nie będzie mogła 
przejść do Nr 1, wiecznie mówi się że chodzi o dobro dziecka, tu nie jest brane pod 
uwagę dziecko w jednym roku ubywa 70 dzieci a my jako radni przyzwalamy na taką 
dalszą pracę. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Filialnej w Zielonkach 
Głosowanie 
11 głosów – za 
2 głosy – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się                 uchwała Nr XXVI/257/2008 
Ad. 6 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 rok, dotyczy 
przesunięcia środków w dziale „Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 
przeciwpożarowa” o kwotę 910zł. 
Głosowanie 
15 głosów – za                                uchwała Nr XXVI/258/2008 
Ad.7 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt uchwały budżetowej na 2009r wraz z uzasadnieniem. Budżet na 
2009 rok jest bardzo ambitny ogółem na wydatki inwestycyjne zaplanowano 57,83%, 
20% wynagrodzenia i pochodne, projekty realizowane ze środków unijnych na kwotę 
19.159.757zł, wydatki z własnych na kwotę 14.273.921zł a deficyt na kwotę 
13.167.311zł. 
Radny J.Psonak 
- opinię Komisji Budżetowej przygotowałem pod kątem wczorajszego spotkania 
Komisji, dziś zobaczyliśmy zupełnie nowe dane, których nie mieliśmy wcześniej 
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proponuję żeby wzajemnie się szanować i aby się nie spieszyć a budżet uchwalić w 
nowym roku a nie dzisiaj jest to mój wniosek formalny. 
Pani Skarbnik 
- wczoraj Pan pytał czy to będą te liczby, uchwała jeszcze nie była poprawiona ale 
otrzymaliście Państwo wcześniej tabelę obrazującą różnicę do budżetu, dotyczyło 
świetlic wiejskich gdzie po stronie dochodów i wydatków jest zmiana o tą samą kwotę 
316.000zł co nie burzy budżetu. Dzisiaj otrzymaliście Państwo poprawiony tekst 
uchwały. 
Radny J.Psonak 
- uchwałę powinniśmy otrzymać 7 dni wcześniej, jest wiele niewiadomych np. na 
stołówkę Caritas ujęte 50.000zł , my się z tym nie zgadzamy, niech się wypowiedzą 
wszyscy radni czy zgadzają się na takie traktowanie. 
Pan Burmistrz 
- można i tak myśleć jak Pan Przewodniczący jestem zdumiony, mówiliśmy że dane 
będą urealnione o kwotach na świetlice wiejskie wiedzieliśmy już wcześniej. Jeśli 
chodzi o CARITAS w dalszej części jest pkt. dyskusja nad poprawkami dlatego jestem 
zdumiony stanowiskiem Komisji Budżetowej. Są do przedyskutowania wnioski 
Komisji Rolnictwa, Rewizyjnej, Oświaty i Budżetowej po dyskusjach uważamy żeby 
te 50.000zł na CARITAS zostawić. Któryś kolejny rok radny Psonak próbuje 
przesunąć uchwalenie budżetu. Wnioskuję o przerwę bo do ważności uchwały 
budżetowej potrzebna jest opinia Komisji Budżetowej. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- to nie jest do końca tak jak mówi Burmistrz, Rada ma obowiązek przyjęcia budżetu 
przygotowanego, ja rozumiem że budżet ciągle się zmienia dlatego wczoraj zebrała się 
Komisja Budżetowa aby omówić wszystkie niuanse. Wczoraj mówiłem że o 15.000zł 
budżet nie będzie uchwalony. Zrozumiałem że rozpoczęły się procedury Konkursowe 
na prowadzenie ŚDS i powiedzieliśmy że zdajemy sobie sprawę iż te 15 – 20tys. 
będzie trzeba dołożyć. Skoro raz podjęliśmy uchwałę około budżetową na 35.000zł to 
szanujmy się wzajemnie. Aby nie burzyć popieram wniosek Burmistrza o przerwę aby 
Komisja Budżetowa mogła się spotkać. Jest to dla wszystkich nauczka żebyśmy się 
wzajemnie szanowali. Wczoraj Komisja Budżetowa spotkała się z naszej inicjatywy. 
Pan Burmistrz 
- z pełną troską jeśli chodzi o pełne informacje omówiliśmy ogólne podsumowanie, 
Komisja wiedziała o zmianie kwot na świetlice i uważaliśmy że sprawa jest 
wyjaśniona, podnosimy sprawę do rangi 15.000zł, powiedziałem że dla spokoju 
własnego sumienia proponuję te 50.000zł to Rada w głosowaniu zdecyduje 
ostatecznie. Możemy przekładać uchwalenie budżetu ale przy tych uwarunkowaniach 
formalno – prawnych wiele rzeczy możemy nie mieć zrobionych. Nie zarzucajcie mi 
czegoś czego nie było. Tabele dotyczące świetlic były rozdane przed poprzednią sesją. 
Jako Burmistrz nie mogę patrzeć jak politycznie podchodzi się do pewnych spraw, 
może jestem omylny to przepraszam ale ja patrzę na dobro wszystkich mieszkańców. 
Pani H.Barska 
- koszty całkowite świetlic Pawłowice i Jeżów wynikają z kosztorysów inwestorskich, 
koszt obsługi dotyczy podłączenia energetycznego, wg procedur w Biuletynie 
zamówień publicznych to inwestycja będzie zrealizowana dopiero na koniec roku. W 
przyszłym roku nie przewidujemy zatrudnienia żadnej osoby. 
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Radny J.Strzelec 
- zgadzam się że reprezentuje Pan całokształt, jako Komisja Budżetowa chcemy 
abyśmy szanowali jeden drugiego, nie chcę nikogo pouczać ale jest Statut to go 
przestrzegajmy . Jaką cyfrę zawiera projekt budżetu, skąd większe kwoty jestem 
zagubiony. 
Pani Skarbnik 
- różnica w uchwale jest o 316.000zł po stronie dochodów i wydatków na świetlice i 
tylko tym się różnią. Wczoraj jeszcze zmienialiśmy załącznik inwestycyjny w sprawie 
Dworku  a tabelki dotyczące świetlic państwo dostaliście jeszcze przed poprzednią 
sesją. 
Pan Przewodniczący 
- zarządził przerwę w obradach sesji celem spotkania się Komisji Budżetowej. 
Po przerwie. 
Radny J.Psonak 
- wycofał swój wniosek o nie przyjmowania budżetu na dzisiejszej sesji. 
Komisja Budżetowa po odbytym posiedzeniu pozytywnie opiniuje projekt budżetu 
gminy na 2009 rok. Burza powstała dlatego że dopiero na 2 godziny przed sesją 
otrzymaliśmy nowe dane i tak: 
Dochody 46.019.977zł 
Wydatki 59.187.288zł 
Deficyt 13.167.311zł 
Budżet jest napięty co odzwierciedla wysoki deficyt a uwagi na duże inwestycje 
rozpoczęte w 2008 roku mimo uwag Komisja Budżetowa postanowiła pozytywnie 
zaopiniować projekt budżetu, mając na uwadze że szybko uchwalony budżet pozwoli 
na realizację dużych zamierzeń inwestycyjnych. 
Pani Skarbnik 
- odczytała opinię RIO w Kielcach o projekcie budżetu gminy Sędziszów na 2009 rok. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- opinia RIO dotyczy kwot z projektu a nie tych które dziś głosujemy. 
Pani Skarbnik 
- opinia RIO dotyczy projektu do budżetu odniesie się po jego uchwaleniu, następnie 
odczytała opinię RIO o deficycie budżetu gminy. 
Radny J.Psonak 
- i znów mamy inne kwoty niż w uchwale. 
Pani Skarbnik 
- wszystkie opinie dotyczą projektu budżet, o uchwale budżetowej będą odrębne 
opinie. 
Pan Burmistrz 
- nawet gdyby deficyt był zmieniony na wniosek Wójta, Burmistrza to też jest 
dopuszczalne. 
Burmistrz przedstawiał wnioski Komisji do budżetu: 
Komisja Rolnictwa nie wyraża zgody na zakup miernika prędkości dla Policji  a 
Komisja Budżetowa jest za wsparciem Policji. Na osiedlach chcą progów 
zwalniających dla ograniczenia prędkości i bezpieczeństwa. 
Pan Przewodniczący 
1)  zapytał kto jest za tym aby nie kupować miernika prędkości? 
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Głosowanie 
2 głosy – za 
10 wniosków – przeciw 
2 wnioski – wstrzymujące się  
Wniosek upadł. 

2) Komisja Rolnictwa wnioskuje o 1500zł dla Koła Łowieckiego- będzie 
dofinansowanie Koła z funduszu ochrony środowiska. 

3) Komisja nie wyraża zgody na przekazanie działki pod nowy Komisariat i 
wykonanie projektu. Bardzo proszę o zgodę będzie to drugi taki Komisariat 
w skali województwa, wiążą się z tym kolejne etaty dla nas. Mamy 16 
etatów chcemy aby było więcej ludzi. Tak jest przyjęte w całej Polsce że 
samorząd robi projekt i daje działkę. Wstępny koszt projektu 34tys i 3tys. 
mapy sytuacyjno-wysokościowe. Przypominam że tą działkę dostaliśmy 
nieodpłatnie. Będzie to wielomilionowa inwestycja. 

Radny Z.Konieczny 
- w budżecie mamy zapisane wsparcie dla Policji, wygląda to tak że Policja jest na 
utrzymaniu, podnosimy podatki a dajemy na Policję. Oni otrzymują od nas dość 
prezentów samochody, dopłacamy na paliwo. 
Radny S.Łazarski 
- jesteśmy po Świętach życzymy sobie spokoju a sami nie potrafimy sobie zapewnić, 
dziś żeby kogoś zastać jest trudno, pomóżmy będzie więcej ludzi to będzie stały dyżur. 
Radny J.Strzelec 
- szanujmy swoje wypowiedzi tak jak jest nas 15. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał kto jest za wnioskiem aby nie dofinansować projektu? 
Głosowanie 
2 głosy – za 
10 głosów – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się 
Wniosek upadł. 
Pan Burmistrz 
- Komisja Rewizyjna   
1) wnioskuje o urealnienie kosztów na świetlice wiejskie, wniosek został przyjęty, 
2) dotacja dla sekcji karate – środki przeznaczane są na sprzęt, wyjazdy na zawody i 1 
raz była zapłata za specjalistyczne szkolenie trenera. 
Komisja Budżetowa 

1) na dofinansowanie zadań z zakresu usuwania azbestu pozostawić kwotę 
20.000zł, wniosek przyjęty, 

2) zgoda na wsparcie dla Policji w Sędziszowie, 
3) utrzymać dotację na stołówkę CARITAS w kwocie 35.000zł, doszliśmy do 

kompromisu że te 15.000zł zapisujemy w rezerwie gdyby okazało się że będzie 
potrzeba zostaną dodane. 

Pani Skarbnik 
- w związku z tą decyzją poprawiamy w uchwale budżetowej w § 2 ppkt a dotacje 
zmniejszamy o 15.000zł, w § 4 pkt.1 dopisujemy 15.000zł i łącznie rezerwa wyniesie 
115.000zł, w §8 pkt.2 zmniejszamy dotacje o 15.000zł. 
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Pan Burmistrz 
- w załączniku o drogach pominięte zostały 2 drogi które dopisujemy na odcinku 
Klimontów – Jeżów – Lipie 200m ,  
Przełaj 150m połączylibyśmy k/Rylskiego  
Proponujemy zrobić te drogi w ramach bieżącego budżetu a poźniej dołożymy z 
FOGR na bieżące utrzymanie. 
Radny Z.Konieczny 
- na spotkaniu obiecał Pan 500m a po dołożeniu będzie 400m, jeden może mieć 
kilometr a drugi 300 – 500m, liczę że dołożymy 300m. 
Pan Burmistrz 
- na każdym spotkaniu nie mówię ostatecznie ile będzie zrobione, deklaruję że że 
zrobimy tyle aby się zmieścić w ramach posiadanych środków. 
Radny Z.Konieczny 
- zapytał w cieniu którego gabinetu były planowane te odcinki dróg do wykonania? 
Radny J.Strzelec 
- stawiam wniosek formalny aby część pieniędzy z FOGR dołożyć do drogi od strony 
Podlesia, Przełaj został pominięty a na zebraniach mówiliśmy że są drogi polne 
nieprzejezdne i ustaliliśmy że przynajmniej 1 będzie zrobiona, za świadków daję 
Panów Chmaruka i Muzoła. Czy pieniądze od Marszałka już są podzielone? 
Burmistrz miał się przyjrzeć, jeśli tak Pan zdecydował to dziękuję bardzo ludzie płacą 
podatki i coś im się należy. 
Pan Burmistrz 
- to nie jest okręg zapomniany, znaczące ilości tam były zrobione już dziś jest 
planowane 150tys. W każdym okręgu gdzie są potrzeby będziemy się starać z 
bieżącego utrzymania robić, deklaruję że tam gdzie jest intensywność przemieszczania 
się sprzętu będziemy robić. Jeśli zaplanowana ilość godzin pracy sprzętu na drogach 
będzie za mała to będziemy dodawać, nie będzie tak aby nie było dojazdu do pól. 
Pan Przewodniczący 
- o jakiej kwocie mówi radny Strzelec? 
Radny J.Strzelec 
- proszę aby wypowiedział się Naczelnik Chmaruk jak wygląda ta droga. 
Pan Przewodniczący 
- proszę aby kolega radny przejechał na drugą stronę gminy i zobaczył jakie są drogi. 
Pan K.Chmaruk 
- tak jak mówi radny droga jest w fatalnym stanie, ale o drogi muszą dbać również 
rolnicy, 1 rolnik ma bardzo duży ciągnik i gdy jeździ po deszczu niszczy drogę. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wniosek radnego J. Strzelca aby część środków z FOGR 
przeznaczyć na drogę do Podlesia. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
gminy Sędziszów na 2009 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr XXVI/259/2008 
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Pan Burmistrz 
- ten budżet to wielkie wyzwanie, za każdą rzeczą trzeba wiele razy jechać, sił i chęci 
nam wszystkim nie może zabraknąć, wspomagajcie nas i trzymajcie kciuki aby 
wszystko wyszło. 
Ad.9 
Pani H.Barska 
- otrzymaliśmy zwrot pomieszczenia w Krzcięcicach i przekazujemy ten lokal w 
administrowanie do ZUK – odczytała uchwałę w sprawie przekazania lokalu. 
Głosowanie 
14 głosów – za                          uchwała Nr XXVI/260/2008 
Ad.10 
Pani Sekretarz 
- przedstawiłauchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2009 rok, zadania opiewają na kwotę 
190.000zł. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- mogą być problemy z zebraniem 200.000zł za zezwolenia i jak zrealizujemy ten 
program? 
Pani Sekretarz 
- jeśli nie zbierzemy tych pieniędzy to gmina musi dołożyć własne. 
Pan Burmistrz 
- na dziś nie ustępujemy łącznie ze sprawami sądowymi, staramy się prawnie 
wyegzekwować te pieniądze. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwalenie PPiRPA na rok 2009 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się                       uchwała Nr XXVI/261/2008 
Ad. 11 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
na 2009 rok – zgodnie z budżetem zadania określone na 10.000zł. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                       uchwała Nr XXVI/262/2008 
Ad. 12 
Pani Sekretarz 
Zgodnie z zamierzeniami w pracy Burmistrza na 2009 rok w związku z ważnymi 
uroczystościami istnieje potrzeba ustalenia wzoru medalu i ustalenia osób do 
odznaczeń. Prosimy o ustalenie składu Kapituły ds. odznaczeń gminnych w ilości 3 
osób z Rady. 
Podano następujące kandydatury jn: 

1) Jacek Sroka – wyraża zgodę 
2) Jan Wiencek – wyraża zgodę 
3) Bożena Wójcik – wyraża zgodę 

Głosowanie 
14 głosów – za 
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Skład Kapituły 
1) Przewodniczący – z urzędu Przewodniczący Rady 
2) Z – ca  przewodniczącego - z urzędu Burmistrz Sędziszowa 
3) Jacek Sroka 
4) Jan Wiencek 
5) Bożena Wójcik 

Ad. 13 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
Pan W. Tabor – na naszej drodze zamontujemy dreny, powiatową zgłosimy do ZDP, 
Pan J.Strzelec – poręcz na moście naprawimy, - jeśli chodzi o zwolnienia z podatku to 
rolnik cały czas jakiś dochód osiąga, czasem są firmy że nie mają jeszcze dochodu a 
już zatrudniają pracowników, w ciągu ostatnich 2 lat pomoc była dalej muszą sobie 
radzić sami. 
Pan Z.Adamski – gdy jest ślisko sprzęt od razu wyjeżdża, 
- przystanki wymagają odnowy. 
Pan Z.Sobota – postaramy się tak podzielić klasy aby nie było ponad 30 uczniów, 
- dojazdy i miejsca zatrzymywania się autobusu ustalimy wspólnie, 
- kamień na utwardzenie przy remizie, dopiero po przetargu po nowym roku. 
Pan Z. Konieczny – jeśli chodzi o wodociąg rozeznamy ilu będzie chętnych i jakie 
będą koszty. 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- odczytał podania Mariana i Heleny Ozga zam. Piołunka o umorzenie zapłaty za wodę 
wraz z odsetkami, rodzina jest w trudnej sytuacji . Komornik zabrał im środki z dopłat 
unijnych. 
Pani Sekretarz 
- przekazałam pismo bo jest skierowane do Rady Miejskiej ale jest to kompetencja 
Dyrektora ZUK. 
Pan Przewodniczący 
- zgodnie z kompetencjami przekazujemy pismo na ręce Dyrektora ZUK. 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XXVI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                Sekretarz                                    Przewodniczył 
 
                        
 
 
 
 
 
 
 


